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Referat 
 Tid Overskrift 

 
Status Bilag Indhold Noter / Referat 

1 17.00-
17.10 

Protokol Beslutning X Velkommen v. formandskabet, Inger og 
Julie 
Velkommen til ny sb-forældrerepræsentant, 
Thomas 
Præsentationsrunde 
Godkendelse af referat og fastlæggelse af 
dagsorden. 

Beslutning:  
 
Noter:  

       

2 17.10- 

17.30 

Princip for 
skole/hjem samtaler 

Drøftelse x Fremlæggelse af udkast 2 til principper for 
skole/hjem samtaler 
Kort oplæg om afprøvning af den ”åbne 
samtale”, v. Christian 
Drøftelse af udkast til principper for 
skole/hjemsamtaler med henblik på eventu-
elle justeringer 
Aftaler om det videre forløb med høring i 
personalegruppen 
Udkast 2 til principper er vedhæftet 

Beslutning:  

Der er rettelser til ”indhold”  
3. afsnit tilføjelse af andre fag 
Tidspunkt for samtalen ændres,  
 
Noter: 

Christian fortalte om den åbne sam-
tale. Flere fag og elevprodukter er re-
præsenteret til den åbne samtale, 
hvor eleverne går rundt og præsente-
rer deres produkter hen over en time 

med deres forældre. Lærerne har 
forud for samtalen lavet en liste over 
de ”poster” som eleven skal besøge 
med forældrene. Hver post repræsen-
terer et fag med tilhørende forskellige 
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produkter. Lærerne går rundt mellem 
posterne sammen med eleven og for-
ældrene. Der er 6 elever til stede un-
der hver runde. Den åbne samtale 
suppleres med tilbud af en traditionel 
skolehjemsamtale ved behov enten fra 
forældre eller personale. Det opleves 

at elever er mere på underdenne sam-
taletype og forældrene får et mere nu-
anceret billede af deres barn. Der skal 
være et ops på at trivselsdelen fylder 
mindre ved denne samtaletype. Det er 
oftest her der er behov for opfølgende 
samtaler.  
Styrken ved den åbne samtale er, at 
mange fag kan være repræsenteret.  
Vil denne samtaletype kunne fungere 
på alle årgange. Der er en optagethed 

omkring udskolingen og om denne 
samtaleform kan bruges her. 
 
Princippet:  
Der er forsat en bekymring om hvor-

vidt flere fag bør blive inkluderet.  
Der er ops på at udskolingens samta-
ler også inkluderer en dialog omkring 
karakterer og studielivet efter 9. 
klasse. 

 
       

3 17.30-
17.50 

Digital dannelse Oriente-
ring 
Drøftelse 

x Fremlæggelse af årgangenes håndtering af 
mobilpolitik, v. Mette 

Beslutning:  
Det aftales at princippet genovervejes og at 
der er ønske om en stramning af princippet. 
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Drøftelse, om bestyrelsen ønsker at revi-
dere Principper for digital dannelse og gå 
videre med mere restriktive mobil/skærm-
regler 
Aftale om det evt. videre forløb 

Det aftales at der afsættes budget til 
opbevaring og aflåsning af telefoner. 
Inger, Alexander, Thomas, Louise ingår i et 
arbejdsgruppemøde med ledelsen, som 
indkalder  
 
Noter: 
Fælles-K 
Der er øget fokus på mobiltelefoner og 
regler om brugen af dem i skoletiden. 
Punktet har været vendt på 
koordinatormødet. Her er den overordnede 
holdning at der ønskes en stramning af 
reglerne og evt et totalforbud. Der er ops på 
hvordan vi aflåser elevernes mobiltelefoner. 
Bestyrelsen  
Overordnet er der mange holdninger både 
for og imod stramninger.  

 17.50-
18.00 

PAUSE     

4 18.00-
18.15 

Ferieplan 24-25 Beslutning  Fremlæggelse af udkast til ferieplan 24-25, 
som har været behandlet i MED, v. Mette 
Drøftelse og beslutning om ferieplan 24-25. 
Bilag med udkast samt LTK´s vejledende 
ferieplan er vedhæftet 

Beslutning:  
Den tilpassede ferieplanen er godkendt 
 
Noter: 

       

5 18.15-
18.30 

Elevinddragelse og 
elevdemokrati 

Indle-
dende 
drøftelse 

x Kort intro v. Mette om sb´s fælles idegene-
rering sidste år ang. dette punkt 
Drøftelse af, hvordan bestyrelsen ønsker at 
arbejde videre med ang. dette punkt 
Bilag vedhæftet 

Beslutning:  
Vi sætter tid af kommende BS-møde, hvor 
vi kigger på potentielle og konkrete tiltag ud 
fra papiret. 
Noter: 
Det er rart at se at papiret ser den hele elev 
og kommer godt omkring den tænkning og 
kultur der betegner skolen. 
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Vi kan godt være stolte over vores elevind-
dragelse både i skoletiden, SFO og klub. 
Elevrådet bakker op om ovenstående hold-
ninger. 

       

6 18.30-
18.50 

Orientering Oriente-
ring 

 1.1 Formandskab  
1.2 Ledelse 
1.3 LTK  
1.4 Skoleråd, referat i baggrundsmappe. 
1.5 Lærere 
1.6 Elever 
1.7 Øvrige 

Beslutning:  
 
Noter: 
Inger var med til Edison og talte i positive 
vendinger om elever fra FU 
Mette gennemgik sygefraværsoversigten for 
personalet der seneste år. Rapporten rund-
sendes til bestyrelsen efter mødet. Sygefra-
værsstatistikken ligger på 9,5 fraværsdage 
per årsværk, hvilket er godt. Måltallet i CUP 
i LTK er 13. 

       

7 18.50-
18.55 

Kommunikation Beslutning  Hurtigt fælles nedslag på, om der er noget 
fra aftenens møde der skal formidles til for-
ældrebaglandet. 
 
Hvem gør hvad? 

Beslutning: 
Ingen kommentarer  
Noter:  

       

8 18.55-
19.00 

Eventuelt Oriente-
ring  

  Beslutning:  

Ingen kommentarer 
Noter:  

 


